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Z A P I S N I K 

s X. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 19. listopada 2022. godine, s početkom u 12,00 sati  

 
 Potpredsjednik Skupštine Zlatko Fumić u 12,00 sati otvorio je X. sjednicu Županijske 
skupštine, ispričao predsjednika Skupštine Marijana Kustića što zbog unaprijed zakazanih obveza 
nije mogao stići na početak sjednice, zatim pozdravio članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, 
Zamjenicu župana Jasnu Orešković Brkljačić, Zamjenika župana Milana Uzelca, zapovjednika 
Vatrogasne zajednice Primorsko – goranske županije Mladena Šćulca i zapovjednika Vatrogasne 
zajednice Ličko-senjske županije Zvonimira Lončarića, ravnatelja Županijske uprave za ceste Ličko-
senjske županije Luku Matijevića, kao izvjestitelje te pročelnike stručnih službi, predstavnike medija 
i ostale nazočne. 
 

Predsjednik Skupštine utvrdio je da je od 29 članova, X. sjednici nazočno 23 člana i da se mogu 

donositi pravovaljane odluke. 

Naknadno je pristigao još jedan član te je tijekom sjednice bilo nazočno 24 člana Skupštine. 
 
Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

 Tomislav Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Ante Dabo, Milorad Delić, Zlatko Fumić, 

Milan Knežević, Berislav Kostelac, Marijan Kustić, Robert Lilion, Ana Manjerović, Darko Milinović, 

Milan Mataija, Željko Nekić, Ivana Prpić, Ivica Radošević, Vlatka Ružić, Margareta Škunca - Čepulo, 

Branislav Šutić, Martina Tenđera, Krunoslav Tomljanović, Danijel Tušak, Gordana Vrkljan i 

Tomislav Zrinski. 
 
Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine:  

Marko Prpić, Sanja Rukavina, Sandra Šarić Samaržija,Vlatka Devčić – Stilinović i Mirjana Đević 

- ispričali izostanak.  
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije,  

Jasna Orešković Brkljačić - Zamjenica župana, Milan Uzelac – Zamjenik župana, Mario Barković - 
p.o. pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i zaštitu okoliša, Nina Jamićić - 
p.o. pročelnice Upravnog odjela za poljoprivredu i turizam, Mira Jurišić - p.o. pročelnica Upravnog 
odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Zrinka Mraović - p.o. pročelnica Upravnog odjela za 
regionalni razvoj i fondove EU, Gordana Pađen – p.o pročelnica Upravnog odjela za pravne i opće 
poslove te ljudske potencijale, Dubravka Rukavina - p.o. pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, 
socijalnu politiku, demografiju i mlade te stambeno  zbrinjavanje, Ana Rukavina Stilinović - p.o. 
pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet, Anita Varžak - p.o. 
pročelnica Službe za unutarnju reviziju, Valentina Zdunić - p.o. pročelnica Upravnog odjela za 
školstvo, sport i kulturu, Mladen Šćulac - zapovjednik Vatrogasne zajednice Primorsko - goranske 
županije, Zvonimir Lončarić - zapovjednik Vatrogasne zajednice Ličko-senjske županije, Luka 
Matijević - ravnatelj Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije te Nikola Došen, Mandica 
Rukavina i Katica Milinković – službenici Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske 
skupštine te odnosa s javnošću.  

 
Nakon utvrđenog kvoruma Potpredsjednik Skupštine Z. Fumić zamolio je predsjednika 

Mandatnog povjerenstva Ivana Bižanovića da podnese izvješće Mandatnog povjerenstva o 
mirovanju mandata člana Županijske skupštine i njegovoj zamjeni. 

 
Predsjednik Mandatnog povjerenstva Ivan Bižanović izvjestio je članove Županijske skupštine 

da je Stjepan Kostelac, član Županijske skupštine izabran s kandidacijske liste LIPO 15. rujna 2022. 
godine dostavio zahtjev za stavljanje mandata člana Županijske skupštine u mirovanje, iz osobnih 
razloga, a da sukladno Zakonu o lokalnim izborima, odnosno Statutu Županije, člana 
predstavničkog tijela izabranog na kandidacijskoj listi političke stranke, zamjenjuje neizabrani 
kandidat s iste liste s koje je izabran i član kojemu mandat miruje, a određuje ga politička stranka 
koja je bila predlagatelj kandidacijske liste pa Ivani Prpić počinje mandat zamjenice člana 
Županijske skupštine. 



 

 

2 

 

 
Potpredsjednik Skupštine je potom pozvao g. Ivanu Prpić da položi prisegu.  
Nakon položene prisege, Potpredsjednik Skupštine čestitao je g. Ivani Prpić  i potom otvorio 

aktualni sat. 
 
D. Milinović se javio za riječ i istakao da su prije sjednice održali Klub vijećnika stranke LIPO 

i dogovorili su se da će pitanja postaviti on, A. Dabo i Ž. Nekić, a da ostali povlače svoja pitanja.  
Pitanja su najavili B. Kostelac, D. Tušak, A. Dabo, T. Zrinski, I. Bižanović, I. Radošević, J. 

Brozičević, T. Biondić, Z. Fumić, D. Milinović i Ž. Nekić. 
B. Kostelac je naglasio da prenosi ono što muči građane Grada Otočca i upitao Župana kada 

se planiraju osigurati određena sredstva za uređenje stacionara Doma zdravlja Otočac? 
Župan je odgovorio da je Županija iz svojih sredstava za ovu godinu osigurala ulaganja u 

iznosu od 920.000,00 kuna, od čega je preko 700.000,00 kuna osigurano iz Proračuna Županije, tako 
da će i sutra otvoriti jedno parkiralište.  

Što se tiče uređenja stacionara, Županija je prije 10-ak dana poslala zahtjev prema 
Ministarstvu zdravstva, prijedlog Odluke o minimalnim financijskim standardima za 
decentralizirana sredstva i za 2023. godinu su zatražili 1 mil. kuna, kako bi se napokon uredio 
stacionar u prostorijama Doma zdravlja Otočac. Procjena ukupne vrijednosti ulaganja u stacionar 
iznosi oko 811.000,00 kuna te se nada da će osigurati dodatna sredstva u proračunu za 2023. godinu. 

D. Tušak je istakao da je njegovo prvo pitanje vezano za temu iz područja energetike. 
Prošli tjedan doznali smo iz medija da je u sklopu širenja istrage o aferi trgovanja plinom 

pritvoren direktor tvrtke koja je dobila koncesiju za plinofikaciju Ličko-senjske županije. Radovi u 
Gospiću na toj infrastrukturi ipak napreduju. 

Zanima ga postoji li bojazan da se taj projekt ugrozi ili uspori zbog novonastalih okolnosti i 
ima li Županija kroz koncesijski ugovor kakve zaštitne mehanizme? 

Također ga zanima kada se okvirno planira spajanje prvih korisnika na tu infrastrukturu? 
Drugo pitanje je vezano za temu iz područja zdravstva. Ministar zdravstva V. Beroš, koliko 

smo čuli iz medija, najavljuje reformu zdravstva i jedan od ciljeva je racionalizacija i učinkovitija 
primarna zaštita. Reforma prdviđa po jedan dom zdravlja u svakoj županiji. Naša Županija je skoro 
rekorder sa pet domova zdravlja, nakon Karlovačke koja ih ima šest. Za usporedbu Splitsko-
dalmatinska, Primorsko-goranska i Istarska županija imaju samo po jedan dom zdravlja. 

Zanima ga Županovo mišljenje vezano za spajanje domova zdravlja ukoliko do toga dođe i 
što će se dogoditi sa financijskim stanjem nove ustanove kada u nju uđe Dom zdravlja Otočac, koji 
je prošlu godinu završio sa ogromnim minusom te je ove godine bio čak 32 dana u blokadi? 

To govori jer ne bi želio da se ponovi scenarij sa spajanjem domova za starije i nemoćne 
osobe, kada je dug kojeg je generirao Dom, također iz Otočca, opteretio poslovanje nove ustanove iz 
čega se nije izvukla do danas, dapače zadnjih godinu dana taj dug je narastao sa 2 na preko 6 mil. 
kuna. 

Na kraju je istakao da se rozom majicom na sebi želi uključiti u podizanje svjesnosti o raku 
dojke, od kojega najviše žena oboljeva i nažalost umire, a mnoge od tih smrti se mogu spriječiti 
pravovremenim otkrivanjem. To nam pokazuje i pad smrtnosti zadnjih godina od 25%, kao rezultat 
raznih projekata podizanja svijesti, unatoč tome što od te bolesti svake godine oboljeva 3000 žena u 
RH. Poziva sve nazočne žene i one koje će gledati sjednicu da budu odgovorne prema svom 
zdravlju  i da ako su u mogućnosti dođu 24.10. u KIC Gospić na predavanje o raku dojke u 
organizaciji Hrvatske liječničke komore i kupnjom prigodne majice doniraju sredstva za udrugu 
Vila Lika. 

Župan je u svezi prvog pitanja odgovorio da je EVN Croatia Plin zaključio koncesiju sa 
Ličko-senjskom županijom u kolovozu 2020. godine. Temeljem te koncesije nastavili su sa 
realizacijom plinofikacije Grada Gospića. U razgovorima prije afere, na što Županija nije mogla 
utjecati,  izražen je interes da se izvrši plinofikacija Grada Gospića, a u drugoj fazi i plinofikacija 
Grada Otočca. Prije otprilike dva mjeseca počela je plinofikacija urbanog dijela Grada Gospića, a 
prije godinu dana počelo je spajanje prvog korisnika na području Grada Gospića, punionice 
kalcitnih puniva u Bilajskoj ulici u dužini od 10 km ispod rijeke Novčice. Prema njegovim 
saznanjima došlo je do spajanja te tvornice, imaju zaključen ugovor, a ne može reći je li u ovom 
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trenutku došlo do probnog rada. Zadovoljan je jer dobivamo dodatni energent na području Grada 
Gospića, a uskoro i na području Grada Otočca. 

Što se tiče podizanja optužnica protiv pojedinica u EVN Croatia Plinu, mišljenja je da to neće 
imati utjecaja na daljnju plinofikaciju. Na trgu u Gradu Gospiću svoj ured je otvorilo poduzeće, 
kako bi se krajnji korisnici mogli spojiti na plin, a ujedno i vršiti se održavanje. 

U svezi drugog pitanja Župan je istakao da su imali kontakte sa Ministarstvom zdravstva, 
ima još dosta živućih pitanja, prijedlog Ministarstva je za sada samo prijedlog, koji će se naknadno 
definirati kroz javne rasprave. Očekuje se objava Zakona o zdravstvu, tako da se može utjecati na 
neke prijedloge izmjene i dopune zakonske regulative. Prijedlog je da se ide u centralizaciju 
domova zdravlja i da svaka Županija ima jedan dom zdravlja, a ostalo će biti ispostave. Županija će 
se također očitovati, budući će zakonska regulativa i ustroj ustanova imati dugoročne posljedice. 

Što se tiče minusa u pojedinim zdravstvenim ustanovama, mišljenja je da treba sagledati 
financijsku situaciju i stanje općenito. Predložio je da o ovoj temi imaju i jednu tematsku sjednicu 
oko usuglašavanja, budući ne želi da Županija ima moguće dugoročne negativne posljedice. 

Kroz prijedlog zakonske regulative, na što se i očitovao, novi Zakon predviđa da država 
postane većinski vlasnik bolnica u RH i preuzeme prava upravljanja, gdje bi tri člana Upravnog 
vijeća bila imenovana od strane Ministarstva, a dva iz predstavnika radnika. 

Njegovo pitanje je bilo hoće li županija u tim upravnim vijećima imati predstavnike, hoće li 
postojati utjecaj od strane županija na ustroj bolnica i hoće li imati neku vrstu veta na pojedine 
odluke resornog ministarstva. U ovom trenutku Upravno vijeće, koje je imenovano većinskim 
dijelom od strane županije, predlaže imenovanje ravnatelja, dok ministar zdravstva daje suglasnost 
na to imenovanje te je njegovo pitanje bilo hoće li postojati mogućnost veta na prijedlog 
Ministarstva zdravstva od strane Župana ili Županijske skupštine. 

Jučer je primio i slajdove i zamolio je službe, iako je to interni akt, da ih dostave svim 
članovima Skupštine kako bi se mogli lakše tematski pripremiti i imati zajednički stav. 

U ovom trenutku mu se teško očitovati u kojem će sve to smjeru ići. 
A. Dabo je istakao da se njegovo prvo pitanje odnosi na koncesiju plaže Zrće. Županija je 

2017. godine, na temelju Odluke Županijske skupštine, potpisala ugovor sa koncesionarima i nakon 
jednog vremena skladnog braka između koncesionara i Grada došao je Urbanistički plan uređenja 
Grada Novalje, na koji je suglasnost dao i Zavod za prostorno uređenje i uvjet je bio da UPU plaže 
Zrće ne umanjuje stečena prava koncesionara. Nije ih umanjio, već ih je i povećao. Nakon svega što 
smo svjedočili zadnjih godina, a pogotovo ovo ljeto, svjedoci smo da se znatno izašlo iz 
koncesijskog ugovora i UPU-a punkta Zrće. 

Zanima ga jesu li županijska nadležna tijela, sukladno ugovoru o koncesiji, obavila kontrolu 
vezanu za provedbu koncesijskog ugovora? 

Ako jesu što su utvrdili, ako nisu zašto nisu? 
Tužno je i nakaradno kako plaža Zrće izgleda sa toliko izgrađenih montažnih objekata na 

samoj plaži. 
Drugo pitanje se odnosi na područje iz društvenih djelatnosti. 
Zanima ga kada se očekuje natječaj iz Fonda za oporavak i otpornost vezano za dogradnju i 

proširenje osnovnih škola, radi proširenja Osnovne škole A. G. Matoša u Novalji. 
Župan je istakao da će na prvo pitanje odgovoriti Ana Rukavina Stilinović, p.o. pročelnica 

Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet, budući je zadužena za taj segment. 
Što se tiče drugog pitanja pripremljena je cjelokupna dokumentacija, očekuju raspisivanje 

natječaja te će isti dan i aplicirati. To bi vjerojatno trebalo biti u prvom kvartalu 2023. godine. U 
kontaktu su i sa resornim ministrom i sa državnim tajnikom, tako da su spremni i to će se 
definitivno realizirati. 

A. R. Stilinović je istakla da je Povjerenstvo obišlo plažu kao i svake godine ali nije održalo 
sjednicu na kojoj će donijeti nalaze  i mišljenja o svim lokacijama. Očekuje da će to biti krajem ovoga 
ili početkom idućeg mjeseca te će Skupština kao i svake godine dobiti izvješće i zaključak 
Povjerenstva. 

T. Zrinski je naglasio da je veći dio stanovništva Donjeg Lapca vezan za županijsku cestu 
5217 Dobroselo – Mazin – Bruvno, koja je u vrlo lošem stanju, oštećena i puna rupa. Dužina ceste 
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iznosi 27 km. Za one koji ne znaju, T. Zrinski je istakao da cesta jednim dijelom ide kroz Ličko-
senjsku županiju, a drugim dijelom kroz Zadarsku. 

Zanima ga planira li se rekonstrukcija ceste i kada te u kojem obimu? 
Jesu li županije možda zajednički aplicirale ili uvrstile navedenu cestu u plan za prijavu za 

neki EU fond? 
Nadalje je T. Zrinski istakao da su svi oporbeni vijećnici Općinskog vijeća Općine Donji 

Lapac uputili dopis načelniku i predsjedniku Vijeća u kojem se traži sazivanje izvanredne sjednice  
zbog mnogobrojnih upita ali i straha građana i samih vijećnika vezano za stanje sigurnosti u 
prometu usred negativnih incidenata koji su se dogodili u zadnjih nekoliko mjeseci te mogućih 
radnji koje nisu u skladu sa zakonom. Vijećnici su tražili da Župan ili netko od predstavnika 
Županije uz predstavnike MUP-a budu nazočni na toj sjednici. 

Upitao je Župana je li upoznat s ovim i je li možda dobio poziv za sjednicu Općinskog vijeća? 
Upravno vijeće Lučke uprave Senj u namjeri da uvede reda u lukama usvojilo je novi 

Pravilnik i odredilo parametre za dobivanje stalnog veza u luci. Temeljem bodovanja proizašla je 
lista onih koji imaju pravo na vez, ali i onih koji su ispod crte. Kontaktirali su ga građani i skrenuli 
pozornost na niz nelogićnosti prilikom bodovanja, a jedan član Upravnog vijeća u pisanoj formi 
ukazuje na te nelogičnosti. 

Zamolio je Župana da se preispita jesu li prigovori opravdani te da se dostavi pisani 
odgovor? 

Župan je, što se tiče prvog pitanja, odgovorio da će sutra resorni ministar O. Butković biti na 
području Donjeg Lapca, biti će i osobno nazočan i jedna od tema će biti i ova cesta. Biti će i u 
obilasku te ceste i pristupu Štrbačkom buku, gdje se planira ustrojiti budući regionalni park, tako da 
bi benefite od Štrbačkog buka imala i naša Županija. 

Što se tiče drugog pitanja, Župan je istakao da je jučer bio u Općini Donji Lapac, ići će i sutra 
te da poziv za sjednicu Općinskog vijeća za sada nije dobio. 

Vezano za koncesije za vezove, Župan je istakao da će stručne službe uputiti zahtjev prema 
svim članovima Upravnog vijeća i ravnatelju Lučke uprave Senj P. Dešiću da se očituju na navedene 
prigovore i njihova očitovanja će biti dostavljena svim članovima Skupštine. 

T. Zrinski je dodao da je dobra informacija da će Župan sutra posjetiti područje Donjeg 
Lapca i upoznati se s problemom zbog kojeg su ga kontaktirali i oporbeni vijećnici i stanovnici 
Donjeg Lapca. 

U tijeku je javni natječaj za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na području 
Općine Donji Lapac na rok od 25 godina. To ne bi bilo ništa sporno da se ne događaju čudne stvari 
poput toga da se načelnikova supruga, koja ima OPG, javila na taj natječaj, da su neki ljudi u 
Povjerenstvu skloni poznanstvu s načelnikom, da se pravnik koji je član Povjerenstva bira iz 
Zagreba, a imaju pravnika koji je na plaći Općine te zbog svega toga ljudi sumnjaju u nepristranost 
tog Povjerenstva. To govori zbog toga jer će članovi Skupštine dobiti materijal na klupe da daju 
svoje mišljenje prije potpisivanja tih ugovora. Mišljenja je da bi bilo dobro da se Župan sutra nađe sa 
stanovnicima i sa onima koji mu možda nisu dali glas, a zainteresirani su da to sve prođe 
transparentno. 

Župan je zamolio stručne službe da mu za sutra sve pripreme za posjet Općini te je naglasio 
da su u njegovom dosadašnjem radu svi mogli primijetiti da ne dijeli građane na one koji su mu dali 
glas i one koji nisu i dok je god Župan neće se tako ponašati. 

I. Bižanović je istakao da su njegova pitanja i ovaj put vezana za umirovljenike. Pohvalio je 
Župana zbog toga što su uspjeli napraviti jedno silno dobro djelo, besplatan prijevoz 
umirovljenicima na području Ličko-senjske županije. To je hvale vrijedan projekt koji do sada nitko 
nije ostvario u RH. 

Njegovo pitanje je vezano uz drugu inicijativu HSU-a, koja se odnosi na veliki broj 
umirovljenika koji ne mogu doći do svoje mirovine, budući su sela i općine ostale bez poslovnica i 
bankomata. Stoga umirovljenici moraju platiti prijevoz 100 ili 200,00 kuna, izgubiti cijeli dan da bi u 
gradu ili općini podignuli mirovinu. Mirovine za poljoprivrednike iznose od 700,00 do 1.250,00 
kuna i sada na to moraju dati još 100,00 ili 200,00 kuna za prijevoz. 

Zamolio je Župana da zajedno sa Hrvatskom poštom pokušaju riješti taj problem. 
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Bliži se i božićno i novogodišnje vrijeme te će biti onih koji to neće moći slaviti. To su opet 
umirovljenici te je upitao Župana postoje li u županijskom proračunu sredstva da se 
umirovljenicima s najnižim mirovinama od 700,00 do 1.250,00 kuna dodijeli barem 100,00 kuna ako 
ne može 200,00 kuna? 

Njih nema puno, neće izlaziti sa cifrom, od ukupnog broja polovica neće doći, ali da se onda 
barem ona druga polovica obraduje sa 100 ili 200,00 kuna. 

Župan je u svezi prvog pitanja odgovorio da će poslati dopis članovima Uprave HEP-a i 
gosp. Čuli i zatražiti očitovanje postoji li mogućnost organizacije direktnih dostava mirovina ili da u 
pojedinim većim sredinama Hrvatske pošte, odnosno HPB, koja je većinski vlasnik HP-a, ugradi 
bankomate. 

Što se tiče drugog pitanja, na sljedećoj sjednici biti će rebalans proračuna i Župan je zamolio 
Miru Jurišić, p.o. pročelnicu Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu i stručne službe 
da naprave analizu mogućnosti rebalansa proračuna da se vidi postoji li mogućnost za navedenu 
novčanu pomoć umirovljenicima sa najnižim mirovinama. 

Župan je pozdravio Predsjednika Skupštine koji se priključio radu sjednice i čestitao mu na 
primitku nagrade za najuspješniji nogometni savez u regiji. 

I. Radošević je istakao da je njegovo pitanje vezano za izgradnju Memorijalnog centra 
Domovinskog rata Ličko-senjske županije. Župan je napomenuo da će se Centar izgraditi u 
njegovom mandatu te je inicirao sastanke predstavnika udruga proizašlih iz Domovinskog rata na 
području naše Županije. Zaista se nada da će se u našoj Županiji izgraditi spomenuti Centar, koji 
zaslužuju branitelji, ne samo s područja naše Županije, nego i cijele RH i koji će biti svima na korist, 
poput Memorijalnog centra u Vukovaru kojeg su učenici osnovnih škola obavezni posjetiti. 

Zamolio je Župana da ih izvijesti u kojoj je fazi taj Projekt. 
Župan je odgovorio da su do sada imali 10-ak sastanaka u različitim ustanovama, od 

Ministarstva hrvatskih branitelja do sastanaka sa predstavnicima udruga proizašlih iz 
Domovinskog rata s područja Ličko-senjske županije, kao i sa ratnim zapovjednicima. Definirali su 
uvjete i prijavili se na poziv za sufinanciranje izgradnje i postavljanja spomen obilježja žrtvama 
stradalim u Domovinskom ratu u RH. Na temelju tog natječaja osigurali su početna sredstva u 
iznosu od 100.000,00 kuna, koja će služiti za pripremu natječajne dokumentacije i idejnog rješenja za 
izgradnju Memorijalnog centra. Usuglašena je lokacija sa Gradom Gospićem, koji je ustupio 
katastarsku česticu površine 8500 m2 u Pazariškoj ulici u Gospiću. Nositelj cjelokupnog projekta je 
Ličko-senjska županija i isfinancirat će ga u suradnji sa Ministarstvom hrvatskih branitelja, dok će 
jedan dio sredstava biti osiguran iz fondova EU. 

Jučer su imali sastanak vezan za buduće sadržaje koje će upisno dostaviti u natječajnoj 
dokumenataciji i koji bi uz eksponate unutar muzeja  trebali imati i vanjski prostor sa eksponatima. 
Pojedini predstavnici braniteljskih udruga obavili su razgovore sa Ministrom obrane koji će nam 
osigurati eksponate oklopnih vozila, koja će biti raspoređena okolo Memorijalnog centra. 
Osmišljavaju se i sadržaji koji će biti edukativnog i dokumentacijskog karaktera, kako bi se mogla 
vršiti i istraživanja o Domovinskom ratu uz stalni postav i multimedijalne dvorane. 

Postoji i inicijativa koju će također razraditi da se u sklopu Centra na dostojanstven način 
izgradi soba poginulim braniteljima. Takvu sobu trenutno imamo na prvom katu KIC-a koja 
nažalost nije dovoljno posjećena niti pristupačna invalidima. Vrlo vjerojatno će se izraditi i 
spomenik na kojem bi bila ispisana imena svih poginuli branitelja na cjelokupnoj ličkoj bojišnici. 

J. Brozičević je istakao da je nedavno prezentiran rad Centra za brdsko-planinsku 
poljoprivredu i stočarstvo te je upitao Župana može li nešto više reći o samome Centru, inicijativi 
osnivanja i ciljevima u radu? 

Župan je odgovorio da su u suradnji sa strukovnim udrugama proteklih godinu dana dosta 
radili na razvoju brdsko-planinske poljoprivrede i stočarstva. Projekt je jednim dijelom išao na 
inicijativu stručnih udruženja sa područja Županije u suradnji sa nadležnim upravnim odjelima. 
Projekt je razvijan zadnjih 7do 8 mjeseci, tako da smo došli do toga da pozicioniramo Županiju kao 
središte brdsko-planinskog područja na kojem bi razvijali poljoprivredu i stočarstvo, a kojem 
pripada 15 županija, odnosno 89 jedinica lokalne samouprave. Kroz razvoj projekta brdsko-
planinske poljoprivrede Centar ima za cilj  kreirati specifičnu infrastrukturu koja će pružati podršku 
za industrijsku tranziciju poljoprivrede, stočarstva i srodnih sektora i u konačnici cjelokupnu 
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tranziciju brdsko-planinske poljoprivrede kroz sedam modula. Radi se o sedam upravnih zgrada, 
sedam razvojnih centara kroz koje bi razvijali poljoprivredu i stočarstvo na brdsko-planinskom 
području, s tim da bi naša Županija bila središte za ostatak RH, a dugoročno bi se proširili i na krška 
područja, tako da bi izašli izvan granica RH. 

Prvi modul je biljna proizvodnja, drugi modul su izvorne i ugrožene pasmine, animalna 
proizvodnja. Treći modul su pametna sela kroz koja bi budućim i postojećim OPG-ovcima 
omogućili da budu samoodrživi, da upravljaju selima na jednostavniji i pristupačniji način uz 
stvaranje dodatnih enegenata. Četvrti modul je kulinarstvo i gastro ponuda, gdje bi kroz 
proizvodnju i standardiziranje proizvodnje biljnih kultura i stočnog fonda imali ustaljeni standard 
koji bi bio plasiran na stolove svih restorana. 

Logističko-distributivni centar je centar kroz koji bi proizvedenu hranu i poljoprivredne 
namirnice distribuirali dalje, u što se uklapaju hladnjače i ostalo. Nadalje bi imali i sajamski centar, 
gdje bi se nalazio izložbeni prostor za animalne vrste i gdje bi sa strane bile smještene tribine i 
pozicija gdje bi se izlagale i vrednovale pasmine. Taj prostor bi trebao živjeti kroz cijelu godinu. 

Kao sedmi modul bio bi obnovljivi izvor energije, u sklopu čega je osmišljen projekt koji još 
nije primijenjen na području RH. Radi se o agrosolarijima, koji su zamišljeni da budu podignuti od 
zemlje 3 do 4 metra, gdje bi se stavljali solarni paneli, a ispod bi mogla biti poljoprivredna kultura, 
bilo za sadnju poljoprivrednih namirnica, bilo za ispašu stoke. To bi se moglo primijeniti i na modul 
pametnog sela, samoodrživosti OPG-a, tako da se uz uzgoj može proizvoditi električna energija za 
vlastite potrebe. Ima još jako puno dodatnih sadržaja koji će se razvijati kroz ovaj Projekt. 

Župan je naglasio da su tijekom priredbe „Jesen u Lici” imali prezentaciju, kojoj nažalost nisu 
mogli prisustvovati svi članovi Skupštine. Stoga je zamolio stručne službe da dostave svim 
članovima Skupštine podatke o tome što se sve radilo te idejna rješenja budućeg izgleda naselja svih 
sedam modula. 

T. Biondić je istakao da je njegovo pitanje vezano za turizam. Tursitička sezona je iza nas i 
svjedoci smo medijskih natpisa o jednoj od najjačih sezona do sada, što i osobno može posvjedočiti. 

Upitao je Župana može li iznijeti neke konkretne podatke o protekloj turističkoj sezoni za 
našu Županiju te radi lakšeg razumijevanja možda povući paralelu s nekom od proteklih sezona? 

Župan je odgovorio da smo u usporedbi sa indeksom iz 2019. godine na 80% dolazaka i 
95,75% noćenja. U Izvješću Županijske turističke zajednice postoji izvješće po gradovima i 
općinama. U usporedbi sa 2019. godinom Novalja je na 106% dolazaka i 103% noćenja, Senj ima 91% 
dolazaka i 91% noćenja, Plitvička Jezera 55% dolazaka i 65% noćenja, Karlobag 85% dolazaka i 
98,5% noćenja,  Stara Novalja 102% dolazaka i 106% noćenja, Otočac 59% dolazaka i 80% noćenja, 
Gospić 83% dolazaka i 105% noćenja, Vrhovine 69% dolazaka i 70% noćenja, Perušić 134% dolazaka 
i 92% noćenja te Brinje 98% dolazaka i 123% noćenja. 

Ukupno cijela Županija je na 80% dolazaka i 97,5% noćenja u usporedbi sa 2019. godinom. 
Dobit će biti veća nego u 2019. godini, kao i u cijeloj RH, tako da su zadovoljni s ovogodišnjim 
turizmom na području naše Županije. 

Z. Fumić se zahvalio Župana što se zajedno sa Ministarstvom poljoprivede uključio u 
rješavanje problema u mljekarstvu i na taj način je privemeno spašeno mljekarstvo u našoj Županiji. 

Obratio se Ani Rukavini Stilinović, p.o. pročelnici Upravnog odjela za gospodarstvo, 
pomorsko dobro i promet i naglasio da je raspisan natječaj za poljoprivrednike, za kupnju junica. 
Situacija na terenu je nejasna, jer se navodno to odnosi samo na mala gospodarstva, a ako želimo 
unaprijediti poljoprivredu svi bi trebali imati pravo. 

Ponovno se zavalio Županu što je raspisao elementarnu nepogodu za područje Općine 
Brinje. Suočeni su sa nestašicom vode i ako u narednih 10-ak dana ne padne kiša potpuno će ostati 
bez vode. Trebati će im pomoć svih načelnika i gradonačelnika jer će morati dovoziti vodu sa tih 
područja. 

A. R. Stilinović je istakla da je okvir za natječaje koje su raspisali postavljen Programom 
poticanja razvoja poljoprivrede, kojeg je Skupština usvojila u srpnju ove godine. Objavljena su dva 
natječaja, jedan je za poticaj za kupnju uzgojno valjanih grla, ne samo junica, nego i u ovčarstvu, 
govedarstvu i ostalome. U tom natječaju stavili su ograničenje 10.000,00 eura ekonomske veličine 
poljoprivednog gospodarstva iz razloga što županijski proračun nije toliko izdašan da bi mogli 
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poticati velike. Namjera im je od malih napraviti velike i zbog toga potiču kupnju uzgojno valjanih 
grla u svim granama stočarstva za one male. 

Druga mjera koja je bila obuhvaćena Programom, koju su nedavno objavili u natječaju je 
poticaj za držanje uzgojno valjanih junica mliječne pasmine. Ograničenja vezano za veličinu 
gospodarstva tu nema jer je proizvodnja mlijeka bitna za Županiju i za RH te je i Ministarstvo 25. 
kolovoza objavilo natječaj na koji ćemo se do 31.10. javiti, gdje ćemo tražiti sredstva Ministarstva za 
poticanje mliječnog gospodarstva, na način da će na svaku potporu koju u toj namjeni dodijeli 
Županija Ministarstvo dodijeliti još 50% odobrene potpore. Potpore iznose 2.000,00 kuna po grlu za 
sve poljoprivrednike, a oko 30% više ili 2.700,00 kuna za mlade poljoprivrednike. Na tu potporu za 
junice, maksimalno 10 junica po gospodarstvu, Ministarstvo će dati još 50% odobrene potpore 
Županije. Prijava trenutno ima malo, samo dvije, danas su objavili odgovore na najčešća pitanja koja 
se odnose na to kako će dokazati da je to njihovo uzgojno valjano i stalno grlo te je potrebno utjecati 
na poljoprivrednike da se u što većem broju jave Županiji do kraja 10-og mjeseca i svi oni će sigurno 
dobiti potporu Županije i Ministarstva. Prijave će prihvatiti i u 11-om mjesecu i te potpore će se 
dodijeliti, međutim nije sigurna hoće li Ministarstvo dodijeliti svoje potpore i iz tog razloga je 
zamolila da prijave što prije dođu do Županije. 

Z. Fumić je dodao da što se tiče mladih poljoprivrednika, tu se radi konkretno o onima od 70 
godina i više, a 10.000,00 eura ekonomska veličina može biti samo socijala. 

D. Milinović je istakao da će imati opservaciju ili pitanje, kako tko shvati i unaprijed se 
ispričao što će iznositi imena i prezimena sa jednog vrlo zanimljivog facebook profila koji se pojavio 
i o kojem svi govore pod nazivom Istina – Lika ceste. Puno je kriminala, izvlačenja novca i svega 
ostaloga. Budući je oporbeni vijećnik dobiva zahtjeve da pita određene stvari. 

Između ostaloga na spomenutom profilu je postavljeno pitanje zašto Župan štiti Josu 
Vrkljana i Ivicu Uzelca, s obzirom da su između ostaloga proveli sistematizaciju, koja je klasični 
primjer sukoba interesa. Platili su izradu sistematizacije firmi Pegasus, kojoj je vlasnik Anđelko 
Kasunić koji je ujedno i predstavnik sindikata, a Ivica Uzelac je promaknut za voditelja s plaćom 
preko 10.000,00 kuna i završenom trogodišnjom školom. Štite li se zato jer su podobni, budući 
sposobni sigurno nisu što pokazuju i svojim radom u Lika cestama. 

Nadalje piše da se poziva Luka Matijević da proda kuću sagrađenu u Metajni i uplati novce 
u Lika ceste. Uz sliku Branislava Šutića piše da kolega Vrkljan sluša mene i da neće biti ništa od 
povećanja plaća. Postavlja se i pitanje kako je moguće biti član Nadzornog odbora i kupovati 
dijelove za svoje vozilo. Navodi se da je Luka Matijević od 1998. godine do danas stavio u džep 9,8 
mil. kuna. Naveo je da je i osobno spomenut da je uzeo između 10 i 15 mil. kuna. Zbog toga je išao 
na policiju i zatražio da se istraži spomenuti kriminal. Postavljaju se i pitanja što je sa udjelima u 
Lika cestama, tko su vlasnici Lika cesta i gdje je zapisnik sa Skupštine. 

Prof. Milan Štimac se navodi kao jedan od izvršitelja kaznenih djela vezanih za nelegalne 
skupštine Lika cesta. Bivši direktor Željko Devčić je prikrivao kriminal, a gosp. Uzelac je kupovao 
rezervne dijelove za svoje aute. Spominju se i Milan i Ivica Mataija  i još mnogo drugih imena. 

Zamolio je Župana da sve ovo ozbiljno shvati i da se ispita jer su mnogi ljudi ukaljani i 
pokušavani uvući u takve nelegalne radnje. Sve to zavrijeđuje da Župan ode na policiju, kao što je 
to i osobno učinio i da u ime Županijske skupštine zatraži da USKOK povjeri navedene stvari, 
budući to piše netko tko je vrlo upućen  u unutarnje procese i treba ispitati ima li u svemu tome 
istine. 

Neka policija pronađe dotičnu osobu i kazni za uznemiravanje javnosti ili nagradi za 
otkrivanje kriminala. 

Župan je istakao da će Županija kao osnivač Lika cesta zatražiti od direktora i Nadzornog 
odbora reviziju poslovanja unazad zadnjih 15 godina, koja će biti dostavljena svim članovima 
Skupštine, kako bi se raščistile navedene stvari. Nakon toga nadležne institucije će biti obaviještene 
o nalazima revizije.  Osobno je čuo za navedeni profil, međutim nije detaljno upoznat sa svime što 
tamo piše. 

Ž. Nekić je istakao da je od tri pitanja koja je prijavio na dva dobio odgovor. Što se tiče 
zdravstva, volio bi da u toj reorganizaciji Dom zdravlja Senj ne bude ničija ispostava već da se 
izborimo za te domove zdravlja. 
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Pitanje je vezano uz popis stanovništva. Naglasio je da je vidio Izvješće Državne komisije 
popisa stanovništva prema kojoj Grad Senj ima 1200 stanovnika manje u odnosu na prošli popis.  
Prije deset godina također je imao 1200 stanovnika manje, što znači da Grad Senj u zadnjih dvadeset 
godina ima 2400 stanovnika manje. 

Prije godinu dana na lokalnim izborima na spisku su imali 6400 birača, a sada cijeli Senj ima 
5900 stanovnika. Nešto nije u redu, ili su ti ljudi pomrli u godinu dana ili je taj popis za izbor bio 
nekorektan. 

Budući i sama Županija ima sve manje i manje stanovništva zamolio je Župana da se za 
jednu od narednih sjednica Skupštine dostave podaci koliko Županija ima stanovnika, koliko je 
radno sposobnih i koliko ima zaposlenih u proizvodnom i uslužnom sektoru, a koliko u javnim 
službama? 

Zanima ga i što Županijska skupština može napraviti u svezi istoga i koju odluku i 
konkretne mjere  može donijeti u svezi demografske obnove Županije? 

Župan je istakao da je sa zadnjeg popisa stanovništva vidljivo da Županija ima manje od 
43000 stanovnika. Razrada Zavoda za statistiku objavljena je prije 15-ak dana i zatražiti će od njih 
detaljnu analizu i u svezi nezaposlenosti, starosne strukture po gradovima i općinama i ostaloga, a 
koja će biti dostavljena svim članovima Skupštine. 

Po njegovom mišljenju najvažnija demografska mjera je razvoj gospodarstva i otvaranje 
novih radnih mjesta. Jedino na taj način može se povratiti stanovništvo i privući novo. Trećina 
stanovništva Županije je starija od 60 godina. 

Na području Županije trenutno imamo i 700 ukrajinskih državljana i zbirno pet razreda 
ukrajinske djece koja pohađaju osnovnu školu, što je privremena demografska mjera. Vrlo je 
vjerojatno da će jedan dio tih ljudi ostati dugoročno živjeti na području Županije. 

Zbog otvaranja novih radnih mjesta ide se na kapitalne investicije i projekte i nada se da će 
na taj način zaustaviti iseljavanje u našoj Županiji. 
 

 
 Prije završetka aktualnog sata i dolaska na sjednicu, Predsjednik Skupštine Marijan Kustić 

pozdravio je sve nazočne, zahvalio se Potpredsjedniku skupštine Zlatku Fumiću na dosadašnjem 
vođenju sjednice te u nastavku pozvao članove Skupštine da se nastavi s radom.   

 
 Nakon aktualnog sata Predsjednik Skupštine je predložio da se dnevni red dopuni točkom: 

1. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka 
javne nabave i za ugovaranje radova na izvanrednom održavanju  luke Karlobag   – III 
faza» 

  
 Predsjednik Skupštine je predložio da se dnevni red dopuni na način da točka dopune bude 

točka 10., a da dosadašnje točke 10. do 16. budu točke 11. do 17. dnevnog reda. 
 

 Izmjenu i dopunu dnevnog reda Predsjednik Skupštine je dao na glasovanje. 
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» usvojila predloženu izmjenu i dopunu s 

predloženom točkom. 
 Predsjednik Skupštine je zatim cjeloviti dnevni red s dopunom dao na raspravu. 
  Rasprave nije bilo pa je na glasovanje dao sljedeći 
 

D n e v n i    r e d 
         Aktualni sat 
 

1. Usvajanje Zapisnika s IX. sjednice Županijske skupštine 
2. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Ličko – senjske županije  za 

razdoblje od  01.01. – 30. 06. 2022. godine  
3. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti  Županijskoj upravi za ceste Ličko-senjske 

županije na Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za ceste 
Ličko-senjske županije za razdoblje od 1.1. – 30.6. 2022. godine 

4. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Doma zdravlja Novalja 
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5. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o minimalnim financijskim 
standardnima, kriterijima  i mjerilima za financiranje materijalnih i financijskih rashoda 
Centara za socijalnu skrb i troškova ogrjeva korisnicima koji se griju na drva u 2022. godini 

6. Donošenje Odluke o usvajanju usklađene Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških 
eksplozija Ličko-senjske županije i donošenju Plana zaštite od požara Ličko-senjske županije 

7. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Novalja za zaduženje revolving 
kreditom 

8. Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje 
svih radnji u svrhu realizacije Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za Projekt 
«Jadranski regionalni znanstveni centar za razvoj vještina u području STEM-a, IKT-a, 
poduzetništva i aktivnog građanstva», Referentni broj Ugovora: 04-UBS-Š-0618/22-17 

9. Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje 
svih radnji u svrhu realizacije Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za Projekt 
«Obrazovanje jednakih mogućnosti III», Referentni broj Ugovora: UP.03.2.1.07.0047 

10. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka javne 
nabave i za ugovaranje radova na izvanrednom održavanju  luke Karlobag   – III faza» 

11. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o Izmjeni Statuta Doma zdravlja 
Novalja 

12. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 
području NP «Plitvička jezera», vlasnice Tatjane Stanić iz Hreljina 

13. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 
području NP «Plitvička jezera», vlasnika Kristiana Luketića iz Gospića 

14. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 
području NP «Plitvička jezera», vlasnice Suzane Orešković iz Korenice 

15. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na 
području NP «Plitvička jezera», vlasnice Dragice Panić iz Plitvičkih Jezera 

16. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 
području NP «Plitvička jezera», vlasnika Saše Hrnjaka iz Zagreba 

17. Donošenje Rješenja o imenovanju ravnatelja Županijske uprave za ceste Ličko-senjske 
županije 
 

  Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» usvojila dnevni red X. sjednice 
Županijske skupštine. 

 

AD/1 Usvajanje Zapisnika s IX. sjednice Županijske skupštine 
 

Predsjednik Skupštine dao je Zapisnik s IX. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao Zapisnik na usvajanje.  

Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa „za” usvojila Zapisnik s IX. sjednice Županijske 

skupštine. 
 

AD/2 Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Ličko – senjske županije za 
razdoblje od  01.01. – 30. 06. 2022. godine  

 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 2. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je s 23 glasa «za»  i  1 «uzdržanim» glasom donijela 

 
P O L U G O D I Š N J I   I Z V J E Š T A J 

o izvršenju Proračuna Ličko – senjske županije za razdoblje od  01.01. – 30. 06. 2022. godine 
 
     Polugodišnji izvještaj prilaže se Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/3 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti  Županijskoj upravi za ceste Ličko-senjske 

županije na Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za 
ceste Ličko-senjske županije za razdoblje od 1.1. – 30.6. 2022. godine 

 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 3. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti  Županijskoj upravi za ceste Ličko-senjske županije na Polugodišnji 
izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije za 

razdoblje od 1.1. – 30.6. 2022. godine 
 
     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
  
AD/4 Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Doma zdravlja Novalja 
 

Predlagatelj materijala je Župan. Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika 
Skupštine da ne treba dodatno obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te 
je otvorio raspravu po predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
O D L U K U 

o izmjeni Odluke o osnivanju Doma zdravlja Novalja 
 
     Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/5 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o minimalnim financijskim 

standardnima, kriterijima  i mjerilima za financiranje materijalnih i financijskih rashoda 
Centara za socijalnu skrb i troškova ogrjeva korisnicima koji se griju na drva u 2022. 
godini 

 
Predlagatelj materijala je Župan. Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika 

Skupštine da ne treba dodatno obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te 
je otvorio raspravu po predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 
o izmjenama i dopunama Odluke o minimalnim financijskim standardnima, 

kriterijima  i mjerilima za financiranje materijalnih i financijskih rashoda  
Centara za socijalnu skrb i troškova ogrjeva korisnicima koji se griju na drva u 2022. godini 

    
     Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/6 Donošenje Odluke o usvajanju usklađene Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških 

 eksplozija Ličko-senjske županije i donošenju Plana zaštite od požara Ličko-senjske 

 županije 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a obrazloženje je dao Zvonimir Lončarić, zapovjednik 
Vatrogasne zajednice Ličko-senjske županije. Istakao je da se radi o aktu koji se donosi svakih pet 
godina, odnosno o reviziji Plana i procjene ugroženosti za Županiju. Temelji se na Zakonu o zaštiti 
od požara, objedinjuje procjene i planove svih jedinica lokalne samouprave za sve županije, a ovdje 
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se konkretno radi o našoj Županiji. Došlo je do nekih sitnih izmjena, članovi Skupštine su dobili 
materijale na CD-u i iskoristio je priliku da se zahvali Vatrogasnoj zajednici Primorsko-goranske 
županije, koja je izvođač Plana i procjene. Vrlo usko su surađivali po tom pitanju i što se tiče 
dimenzioniranja i vatrogasnih postrojbi i vatrogasne tehnike. Vatrogastvo mora odgovoriti na sve 
izazove, ne samo što se tiče požarne ugroženosti nego i na ostale probleme s kojima se susreću, 
počevši od poplava i drugih elementarnih nepogoda. 

  Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. 
  Rasprave nije bilo pa je dao 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
O D L U K U 

o usvajanju usklađene Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija 

Ličko-senjske županije i donošenju Plana zaštite od požara Ličko-senjske  županije 
      
     Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/7 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Novalja za zaduženje revolving 

kreditom 
 

Predlagatelj materijala je Župan. Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika 
Skupštine da ne treba dodatno obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te 
je otvorio raspravu po predmetnoj točki. 

U raspravi je sudjelovao A. Dabo. i Predsjednik skupštine M Kustić. 
Istakao je da mu je drago što ovaj Projekt ide dalje. Davno ga je osobno započeo kao 

gradonačelnik, zajedno sa Lučkom upravom, a zahvaljujući Županiji. Lučka uprava nije imala 
novca za financiranje ogromnog projekta, budući se ne radi samo o idejnom projektu, nego i o 
Studiji utjecaja na okoliš i glavnom projektu, da bi se došlo se do građevinske dozvole i potpisa sa 
Ministarstvom poljoprivrede i Upravom za ribarstvo. 

Odabran je izvođač, kreće se u radove i osobno podržava ovako veliki Projekt za koji se nada 
da će za par godina biti gotov. Kredit se podiže isključivo radi EU projekta, koji se najprije mora 
platiti da bi se nakon toga putem ZNS-a refundirali ti novci. 

Podržava i čestita svima na ovom zajedničkom Projektu koji je pred realizacijom. 
 

 Potom je Predsjednik Skupštine zaključio raspravu te dao 7. točku dnevnog reda na 

glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Novalja za zaduženje revolving kreditom 
 

     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/8 Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za 

poduzimanje svih radnji u svrhu realizacije Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za 
Projekt «Jadranski regionalni znanstveni centar za razvoj vještina u području STEM-a, 
IKT-a, poduzetništva i aktivnog građanstva», Referentni broj Ugovora: 04-UBS-Š-
0618/22-17 

 
AD/9 Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za 

poduzimanje svih radnji u svrhu realizacije Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za 
Projekt «Obrazovanje jednakih mogućnosti III», Referentni broj Ugovora: 
UP.03.2.1.07.0047 

 
Predlagatelj materijala je Župan.  
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 
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   Rasprave nije bilo pa je dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje svih radnji u svrhu 
realizacije Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za Projekt «Jadranski regionalni znanstveni 

centar za razvoj vještina u području STEM-a, IKT-a, poduzetništva i aktivnog građanstva», 
Referentni broj Ugovora: 04-UBS-Š-0618/22-17 

 
     Zatim je dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje svih radnji u svrhu 
realizacije Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za Projekt «Obrazovanje jednakih 

mogućnosti III», Referentni broj Ugovora: UP.03.2.1.07.0047 
 
     Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
AD/10 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka 

javne nabave i za ugovaranje radova na izvanrednom održavanju  luke Karlobag   – III 

faza» 
Predlagatelj materijala je Župan. Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika 

Skupštine da ne treba dodatno obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te 
je otvorio raspravu po predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Senj za provođenje postupka javne nabave i za ugovaranje 

radova na izvanrednom održavanju  luke Karlobag   – III faza» 
 
    Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/11  Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o Izmjeni Statuta Doma zdravlja 

Novalja  
Predlagatelj materijala je Župan. Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika 

Skupštine da ne treba dodatno obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te 
je otvorio raspravu po predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje.   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela  

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Odluku o Izmjeni Statuta Doma zdravlja Novalja 

 
    Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/12  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnice Tatjane Stanić iz Hreljina 
AD/13  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnika Kristiana Luketića iz Gospića 
AD/14  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnice Suzane Orešković iz Korenice 
AD/15  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnice Dragice Panić iz Plitvičkih Jezera 
AD/16  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnika Saše Hrnjaka iz Zagreba  
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Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima je raspravlja Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

   Rasprave nije bilo pa je dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 
jezera», vlasnice Tatjane Stanić iz Hreljina 

 
     Zatim je dao 13. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 
jezera», vlasnika Kristiana Luketića iz Gospića 

 
     Zatim je dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 
jezera», vlasnice Suzane Orešković iz Korenice 

 
     Zatim je dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 
  
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnina po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 
jezera», vlasnice Dragice Panić iz Plitvičkih Jezera 

 
     Zatim je dao 16. točku dnevnog reda na glasovanje.   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela  

Z A K L J U Č A K 
o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području NP «Plitvička 

jezera», vlasnika Saše Hrnjaka iz Zagreba  
     Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
AD/17  Donošenje Rješenja o imenovanju ravnatelja Županijske uprave za ceste Ličko-senjske 

županije  
Predlagatelj materijala je Upravno vijeće ŽUC-a. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 17. točku dnevnog reda na glasovanje.   
 Županijska skupština je jednoglasno, s 24 glasa «za» donijela  

R J E Š E N J E 
o imenovanju ravnatelja Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije  

    Rješenje se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

Župan je na kraju sjednice istakao da je sljedeće godine trideset godina od osnutka Ličko-

senjske župnije i zamolio je sve članove Skupštine da dostave svoje prijedloge kako bi to mogli 

dostojno obilježiti. Priprema se i monografija, angažirat će se i Ivica Matija i državni arhiv. 
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U sklopu obilježavanja planira se i dodjela priznanja te je Župan zamolio sve članove 

Skupštine da se uključe kako bi obilježavanje bilo sveobuhvatno i na razini dostojnoj Ličko-senjske 

županije. 

Osmislit će se i dodatni sadržaji kako bi se sredstva mogla osigurati u proračunu za 2023. 

godinu. 

Predsjednik Skupštine istakao je da je već nekoliko puta bilo rečeno da će se popuniti 

preostali odbori. Stoga je zamolio da se u idućih 15 dana dostave prijedlozi Županu i službama kako 

bi se na sljedećoj sjednici popunili svi odbori. 
 
Županijska skupština završila je s radom u 13,30. 

 
 
 
KLASA: 024-03/22-01/29 
URBROJ: 2125-01-22-3 
Gospić, _____________ 2022. godine 

 

                 ZAPISNIK  SASTAVIO 
 

                      Nikola Došen, oec. 
 
 

    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           

  ZA POSLOVE ŽUPANA, ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE                             P R E D S J E D N I K 

                    TE ODNOSA S JAVNOŠĆU 
                             
                      Sanja Vladetić, dipl. uč.                                                                           Marijan Kustić 

                                                               
 
    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           

                 ZA PRAVNE I OPĆE POSLOVE  

                     TE LJUDSKE POTENCIJALE 
 
                          Gordana Pađen, dipl. iur.  

 


